
 

Z A P I S N I K 

 sa Osme - posebne sjednice Prvog redovnog (proljećnjeg) zasijedanja u 

2018. godini Skupštine Crne Gore 26. saziva, održane 30. i 31. maja 2018. 

godine 

 

 Sjednica je počela 30. maja u 12 sati i 15 minuta. 

 Sjednici su predsjedavali, naizmjenično, Branimir Gvozdenović i Genci 

Nimanbegu, potpredsjednici Skupštine. 

 Predsjedavajući Branimir Gvozdenović je podsjetio da je ovo sjednica u 

redovnom zasijedanju posvećena premijerskom satu i poslaničkim pitanjima 

i obavijestio da je dnevni red sjednice:  

 

PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA 

 

 

 U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Vlade postavili su 

poslanici: 

 

1. Miodrag Radunović, predsjednik Kluba poslanika Demokratske 

partije socijalista Crne Gore: 

 „Kako ocjenjujete rezultat i domete nedavnog Samita Evropske unije i 

Zapadnog Balkana koji je održan 17. maja u Bugarskoj? Šta je konkretno ovaj 

Samit donio prvenstveno Crnoj Gori, ali i državama Zapadnog Balkana? Da li 

smatrate da ishod Samita i njegovi zaključci daju razloga za optimizam, kako 

za našu zemlju tako i za zemlje regiona?“ 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje, a odgovor 

je komentarisao Miodrag Radunović. 

2. Ervin Ibrahimović, predsjednik Kluba poslanika Bošnjačke stranke, 

Koalicije „Albanci odlučno“ (FORCA, DUA i Albanska alternativa) i Hrvatske 

građanske inicijative:  

 „Šta Vlada Crne Gore preduzima u pravcu ukidanja obaveze sklapanja 

graničnog osiguranja za motorna vozila za građane Crne Gore i Kosova?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Ervin Ibrahimović, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

3. Andrija Popović, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Socijaldemokrata Crne Gore i Liberalne partije Crne Gore:  

 „Šta Vlada preduzima da Crna Gora, koja je po Ustavu prva ekološka 

država na svijetu, opravda svoj ekološki status? Kada će se eliminisati najveće 

„crne tačke“ životne sredine u Podgorici, Nikšiću, Pljevljima, Herceg Novom, 

uz otvaranje jednog od najzahtjevnijih i najskupljih poglavlja, poglavlja 27 u 

procesu pristupanja Evropskoj uniji. Jesmo li spremni da ispunimo evropske 
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standarde zaštite životne sredine i podignemo ekološku svijest na evropski 

nivo?“ 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Andrija Popović, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

 

Predsjedavajući Branimir Gvozdenović je konstatovao da je završen dio 

sjednice posvećen premijerskom satu i odredio pauzu. 

 

*  *  * 

 

Sjednica je prekinuta u 13 sati, a nastavljena u 13 sati i 10 minuta. 

 

Prešlo se na dio sjednice posvećen poslaničkim pitanjima. 

 

 Mr Milutinu Simoviću, potpredsjedniku Vlade za ekonomsku politiku i 

finansijski sistem i ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja, poslanička 

pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanik mr Aleksandar Damjanović: 

 „Kakvi su rezultati primjene Zakona o sprječavanju nelegalnog 

poslovanja („Službeni list Crne Gore“, br. 029/13 i 016/16), od dana stupanja 

na snagu do 30. aprila tekuće godine? Koliko je, shodno odredbi člana 9 

Zakona, spriječeno lica da osnuju privredno društvo ili se registruju kao 

preduzetnici; da li poreski organ vrši provjere u skladu sa članom 10 Zakona? 

Koliko je lica onemogućeno, shodno članu 11 Zakona, da vrše naplatu svojih 

potraživanja i plaćanje svojih obaveza? Koliko je, shodno odredbi člana 12 

Zakona, evidentirano naručioca oglasa i reklama i koliki su poreski prihodi po 

tom osnovu? Koliko je, shodno članu 13 Zakona, prijavljeno prihoda 

nerezidentnih lica i koliko iznose ukupno uplaćene poreske obaveze po tom 

osnovu? Koliko je prijavljeno mjesečnih isplata poreskom organu, shodno 

članu 14 Zakona, i koliko je ukupno lica i u kom iznosu kažnjeno, odnosno 

koliki su budžetski prihodi po osnovu prekršajnih kazni, shodno članovima 18 

i 19 Zakona?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, 

potpredsjednik Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar 

poljoprivrede i ruralnog razvoja, a mr Aleksandar Damjanović je komentarisao 

odgovor. 

 2. Poslanik Bogdan Fatić: 

 „Na koji način će Ministarstvo poljoprivrede i ruralnog razvoja podržavati 

domaću proizvodnju i podsticati domaće proizvođače s obzirom na program 

„Kupujmo domaće“, u koji se uključila i turistička privreda? Kojim mjerama 

će, prema vašem planu, proizvođači na sjeveru Crne Gore biti podsticani na 

domaću proizvodnju?“ 
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Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, 

potpredsjednik Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar 

poljoprivrede i ruralnog razvoja, a Bogdan Fatić je komentarisao odgovor. 

 

Mevludinu Nuhodžiću, ministru unutrašnjih poslova, poslaničko pitanje 

postavio je: 

 

 1. Poslanik Genci Nimanbegu: 

 „Koje aktivnosti ste preduzeli od juna 2017. godine do danas na 

utvrđivanju odgovornosti policijskih službenika za prekoračenje ovlašćenja, a 

koja su se desila 17. juna 2017. godine u Ulcinju, kada se desio incident kod 

pojačane kontrole objekata? Da li imate nove informacije o kojima trebate da 

informišete javnost u Ulcinju, a posebno građane koji su bili predmet tog 

prekoračenja? Da li je nešto urađeno od novembra 2017. godine kada sam 

Vam uputio i dodatno pitanje, u skladu sa članom 50 Poslovnika Skupštine?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Dragan Pejanović, državni 

sekretar u Ministarstvu unutrašnjih poslova, a Genci Nimanbegu je 

komentarisao odgovor. 

 

Zoranu Pažinu, potpredsjedniku Vlade za politički sistem, unutrašnju i 

vanjsku politiku i ministru pravde, poslanička pitanja postavili su: 

 

 1.Poslanik Petar Ivanović: 

 „U kojoj fazi se nalazi spor koji je Zaštitnik imovinsko-pravnih interesa 

Crne Gore pokrenuo pred Privrednim sudom Crne Gore protiv Atlas grupe i 

kada očekujete okončanje spora?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Petar 

Ivanović je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanik Adrijan Vuksanović: 

 „Zanima me Vaš osvrt na Deklaraciju koja je prošle nedjelje usvojena 

na Samitu EU o Zapadnom Balkanu u Sofiji: da li smatrate da će Crna Gora, 

bez obzira na postignute rezultate, morati da čeka druge države u regionu 

kako bi u paketu pristupile zajednici evropskih naroda i kakav je Vaš stav po 

pitanju mogućnosti otvaranja preostalih poglavlja do kraja godine i održavanja 

započete dinamike pregovora?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku i ministar pravde, a Adrijan 

Vuksanović je komentarisao odgovor. 
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*  *  * 

 

Sjednica je prekinuta u 14 sati i 15 minuta, a nastavljena u 14 sati i 20 

minuta. 

 

Mevludinu Nuhodžiću, ministru unutrašnjih poslova, poslaničko pitanje 

postavio je: 

 

 2. Poslanik Nikola Rakočević: 

 „Da li Ministarstvo unutrašnjih poslova u predstojećoj turističkoj sezoni 

planira saradnju sa regionalnim ministarstvima unutrašnjih poslova u dijelu 

pomoći pripadnika policije susjednih zemalja u primorskim gradovima Crne 

Gore kako bi se dodatno omogućila bezbjednost turista i građana tokom 

predstojeća tri mjeseca?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Dragan Pejanović, državni 

sekretar u Ministarstvu unutrašnjih poslova, a Nikola Rakočević je 

komentarisao odgovor. 

 

 Dr Kenanu Hrapoviću, ministru zdravlja, poslanička pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanik Suad Numanović: 

 „Šta Ministarstvo zdravlja planira da uradi na unapređenju rada u 

zdravstvenoj ustanovi Specijalne bolnice za psihijatriju Dobrota u Kotoru?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Kenan Hrapović, ministar 

zdravlja, a Suad Numanović je komentarisao odgovor.  

 2. Poslanica Ana Nikolić: 

 „Da li Ministarstvo zdravlja ima u planu i kada realizaciju projekta 

rekonstrukcije stare Dječije bolnice na Cetinju?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Kenan Hrapović, ministar 

zdravlja, a Ana Nikolić je komentarisala odgovor.  

 3. Poslanica Maja Bakrač: 

 „Kada će bolnica Meljine biti uključena u sistem javne zdravstvene 

zaštite?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Kenan Hrapović, ministar 

zdravlja, a Maja Bakrač je komentarisala odgovor.  

 

Aleksandru Bogdanoviću, ministru kulture, poslanička pitanja postavili 

su: 

1. Poslanik Andrija Popović: 

„Šta Ministarstvo kulture, odnosno Vlada Crne Gore preduzimaju da se 

ostrvo Lesendro u Skadarskom jezeru, zaštićeno kulturno dobro, spasi od 

potpunog propadanja, iako bi tvrđava kao važno crnogorsko identitetsko 
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kulturno dobro, uz relativno mala ulaganja, mogla zadobiti nekadašnji sjaj i 

postati jedno od najvažnijih kulturnih svetilišta u Crnoj Gori?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Andrija Popović je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanica Aleksandra Vuković: 

 „Rekonstrukcija i sanacija dvorca kralja Nikole, koji je sagrađen 1900. 

godine u Nikšiću, zbog vlage, krova koji prokišnjava i uopšte loših uslova, iako 

je renoviran prije više od 30 godina, predstavlja jednu od najzahtjevnijih 

obaveza Ministarstva kojim rukovodite i opštine Nikšić. Molim Vas da 

crnogorsku i nikšićku javnost upoznate sa tim kako teku pripreme za ovaj 

veliki posao i kada možemo očekivati završetak radova na ovome kulturnom 

dobru od velikoga značaja za Nikšić i Crnu Goru?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Aleksandra Vuković je komentarisala odgovor. 

 3. Poslanik Radule Novović: 

 „Kada će biti završena rekonstrukcija Doma vojske u Podgorici, 

odnosno kada će ovaj objekat početi sa radom? Šta će biti smješteno u ovom 

objektu?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Radule Novović je komentarisao odgovor. 

 4. Poslanik Momčilo Martinović: 

 1) „Kako napreduje rad Državne komisije formirane od strane Vlade 

Crne Gore za potrebe nadzora postupka revizije muzejskog materijala i 

muzejske dokumentacije Javne ustanove Narodni muzej Crne Gore i kada se 

mogu očekivati prvi rezultati?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Momčilo Martinović je komentarisao odgovor. 

 2) „Kakvo je stanje infrastrukture u Narodnom muzeju Crne Gore, 

odnosno u kakvim se uslovima čuva naše kulturno blago?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Momčilo Martinović je komentarisao odgovor. 

 

 Predsjedavajući Genci Nimanbegu je obavijestio da će poslanica Marija 

Maja Ćatović, zbog opravdanog odsustva, poslaničko pitanje Aleksandru 

Bogdanoviću, ministru kulture, postaviti na sjednici narednoga dana.  

 

Dr Srđanu Darmanoviću, ministru vanjskih poslova, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

 1. Poslanik Andrija Nikolić: 

 „Crna Gora trenutno predsjedava Američko-jadranskom poveljom - A5, 

a od 1. juna preuzeće predsjedavanje Jadransko-jonskom inicijativom i 

Strategijom EU za Jadransko - jonski region (EUSAIR). Šta će biti prioriteti 

crnogorskog predsjedavanja ovim važnim okvirima multilateralne saradnje i 
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na koji način će Crna Gora iskoristiti poziciju predsjedavajuće zemlje kako bi 

doprinijela realizaciji zajedničkih ciljeva zbog kojih su uspostavljene ove 

inicijative?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar 

vanjskih poslova, a Andrija Nikolić je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanik Dragutin Papović: 

 „Koje je koristi Crna Gora ostvarila tokom prve godine članstva u NATO-

u?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Srđan Darmanović, ministar 

vanjskih poslova, a Dragutin Papović je komentarisao odgovor. 

 

*  *  * 

 

Sjednica je prekinuta u 16 sati i 30 minuta, a nastavljena sjutradan     

(31. maja) u 11 sati i 10 minuta. 

 

 Darku Radunoviću, ministru finansija, poslanička pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanica Jovanka Laličić: 

 „Kako ste zadovoljni dosadašnjom primjenom Zakona o reprogramu 

poreskih potraživanja i da li se isti poštuje od strane poreskih obveznika? 

Koliko je ukinuto rješenja o reprogramu poreskih potraživanja? U toku je 

reorganizacija Poreske uprave. Dokle se stiglo sa istom i u čemu se u bitnom 

ta reorganizacija, bolje reći reforma, sastoji i koliko će ona doprinijeti 

podsticanju dobrovoljnog poštovanja poreskih propisa posebno u pogledu 

redovnog izmirivanja poreskih obaveza?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar 

finansija, a Jovanka Laličić je komentarisala odgovor. 

2. Poslanik mr Aleksandar Damjanović: 

„Koliko iznose ukupni akcizni prihodi od prodaje duvanskih proizvoda - 

cigareta za period 1. januar do 30. april 2018. godine? Koliko je prodato 

cigareta sa akciznim markicama u prometu na malo u istom periodu, a koliko 

je, po raspoloživim podacima, plasirano cigareta bez akcizne markice na tzv. 

„sivom“ nelegalnom tržištu cigareta i koje se mjere preduzimaju u Vladi, 

odnosno Ministarstvu finansija za suzbijanje šverca cigareta, odnosno 

obezbjeđivanja uslova za zakonito funkcionisanje tržišta duvanskih 

proizvoda?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar 

finansija, a mr Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor. 
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Dr Damiru Šehoviću, ministru prosvjete, poslanička pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanik Radule Novović: 

 „Kakva je situacija sa projektima koji se odnose na digitalizaciju u 

obrazovanju? Kakvo je trenutno stanje i kakvi su planovi?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar 

prosvjete, a Radule Novović je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanica Branka Tanasijević: 

 1) „Da li je i na koji način uvođenje dualnog obrazovanja u obrazovni 

sistem Crne Gore dalo rezultat, da Ii su stvoreni uslovi za smanjenje problema 

neusklađenosti obrazovnih profila sa potrebama tržišta rada u narednom 

periodu i da li je dovoljan broj poslodavaca obezbijedio uslove za realizaciju 

praktične nastave i sticanje stručnih znanja za učenike srednjih stručnih 

škola?“  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar 

prosvjete, a Branka Tanasijević je komentarisala odgovor. 

 2) „Pošto je obuhvat djece predškolskim vaspitanjem i obrazovanjem 

nezadovoljavajući na sjeveru zemlje, interesuje me do kog se nivoa stiglo u 

realizaciji projekta „lnteraktivne službe za rano i predškolsko obrazovanje", 

koji uz podršku Kancelarije UNICEF-a u Crnoj Gori sprovodi Ministarstvo 

prosvjete? Da li su formirani interaktivni timovi, procijenjen broj djece koja će 

biti obuhvaćena ovim uslugama i određene lokacije za rad interaktivnih 

službi?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar 

prosvjete, a Branka Tanasijević je komentarisala odgovor. 

 

Dragici Sekulić, ministarki ekonomije, poslanička pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanik Nikola Rakočević: 

 „Upoznati smo da je Ministarstvo ekonomije 18.05. raspisalo Javni 

poziv za davanje u zakup zemljišta u svojini države na lokalitetu Briska Gora, 

opština Ulcinj, radi izgradnje solarne elektrane. S obzirom na to da će to biti 

prva velika solarna elektrana u Crnoj Gori, da li i kojom dinamikom planirate 

dalje sprovođenje sličnih projekata i koje efekte možemo nakon ovog projekta 

očekivati?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Nikola Vujović, državni sekretar u 

Ministarstvu ekonomije, a Nikola Rakočević je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanik Dragutin Papović: 

 „Kada će početi realizacija Sporazuma Republike Srpske i Crne Gore o 

naplati koncesija za vode Bilećkog jezera?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Nikola Vujović, državni sekretar  u 

Ministarstvu ekonomije, a Dragutin Papović je komentarisao odgovor. 
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Osmanu Nurkoviću, ministru saobraćaja i pomorstva, poslaničko 

pitanje postavio je: 

 

 1. Poslanik Genci Nimanbegu: 

 „Dokle se stiglo sa rekonstrukcijom puta Ulcinj - Krute i šta se planira za 

period od juna do septembra 2018. godine, kada je špic turističke sezone? 

Kada se planira završetak radova na rekonstrukciji puta i da li su ispoštovani 

rokovi koji su ugovoreni?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Angelina Živković, državna 

sekretarka u Ministarstvu saobraćaja i pomorstva, a Genci Nimanbegu je 

komentarisao odgovor. 

*  *  * 

 

Sjednica je prekinuta u 12 sati i 35 minuta, a nastavljena u 12 sati i 55 

minuta. 

 

Pavlu Raduloviću, ministru održivog razvoja i turizma, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

 Poslanik Andrija Popović obavijestio je da će poslaničko pitanje Pavlu 

Raduloviću, ministru održivog razvoja i turizma, postaviti kada sjednici bude 

prisustvovao ministar.  

Tatjana Vujošević, v.d. generalne direktorice Direktorata za 

građevinarstvo, saopštila je da je ministar opravdano odustan. 

 

 1. Poslanica Ana Nikolić: 

 „Koje su naredne aktivnosti koje će Ministarstvo održivog razvoja i 

turizma preduzeti u cilju završetka gradnje i stavljanja u funkciju 

univerzitetskog kompleksa Fakulteta umjetnosti na Cetinju?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Tatjana Vujošević, v. d. generalne 

direktorice Direktorata za građevinarstvo, a Jovanka Laličić je komentarisala 

odgovor. 

 2. Poslanica Sanja Pavićević: 

 „Kada će biti potpisan Ugovor za izvođenje radova na remedijaciji tla 

lokacije Brodogradilišta Bijela?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Ivana Vojinović, generalna 

direktorica Direktorata za životnu sredinu, a Sanja Pavićević je komentarisala 

odgovor i postavila dopunsko pitanje: 

 „Da li je ostvaren napredak na tri preostale lokacije (Kombinat 

aluminijuma, Termoelektrana Pljevlja i rudnik Šuplja stijena) koje su 

obuhvaćene pomenutim projektom?“ 

Ivana Vojinović, generalna direktorica Direktorata za životnu sredinu, 

saopštila je da će dostaviti odgovor u pisanoj formi. 
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Kemalu Purišiću, ministru rada i socijalnog staranja, poslaničko pitanje 

postavila je: 

 

 1. Poslanica Aleksandra Vuković: 

 „Vlada Crne Gore je, kao što je poznato, Ministarstvu kojim rukovodite 

dala saglasnost za ustupanje vojnog objekta „Trebjesa" za rekonstrukciju 

budućeg Doma za stara lica i penzionere u Nikšiću. Molim Vas da nas 

upoznate sa procedurom i rezultatima aplikacije kod Evropskog regionalnog 

fonda za projekat rekonstrukcije postojećih vojnih objekata za potrebe Doma 

i da nam saopštite kada možemo očekivati početak radova, kao i završetak 

izrade ovoga objekta od velikoga značaja za dostojanstveniji život starih ljudi 

u Nikšiću?“ 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Aleksandra Vuković je komentarisala odgovor.  

 

*  *  * 

Sjednica je prekinuta u 13 sati i 35 minuta, a nastavljena u 13 sati i 40 

minuta. 

 

Aleksandru Bogdanoviću, ministru kulture, poslaničko pitanje postavila 

je: 

 

 5. Poslanica Marija Maja Ćatović: 

 „Da li Ministarstvo kulture ima namjeru i na koji način, da ove godine 

sufinansira festival Kotor Art, festival od posebnog značaja za kulturu Crne 

Gore?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Marija Maja Ćatović je komentarisala odgovor. 

 

*  *  * 

Sjednica je završena 31. maja u 13 sati i 50 minuta.  

Prekucani fonografski zapis sa sjednice čini sastavni dio ovog zapisnika.  

 

Broj: 00-61/18-8/1 

Podgorica, 31. maj 2018. godine 

 

 

SKUPŠTINA CRNE GORE 26. SAZIVA 

 

 

 

GENERALNI SEKRETAR                                                              PREDSJEDNIK  

                                                                                                   

 Aleksandar Jovićević                                                                   Ivan Brajović 

 


